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Buddinge Skole 
Kildebakkegårds Allé 155, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 67 77 
Mail: buddinge@gladsaxe.dk 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Klaus Lerche Scharf Heinemann (formand) 
Jonna Bybeck Tosev 
Ulla Eichert Sehested – ikke fremmødt 
Louise Einspor 
Jean Mette Svarter Hammerkvist - afbud 
Maria Vangsgaard 
Sina Helmi- ikke fremmødt 
Emilie Månsson 
Sarah Wahlgreen 

Forældrerep.suppleanter Marta Dis Srefánsdóttir Holck 
Hua Fan – ikke fremmødt 

Medarbejderrepræsentanter Daniel Madsen 
Matias Englmayer Münster  

Elevrepræsentanter Ida-Marie Steenberg Gjedde (8F 
Anthony Magnus Israel Knudsen (8Z) 

Sekretærer for bestyrelsen Kirstine Bang Krogh (skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og souschef)  

 
1. Godkendelse af referat og dagsorden Referat og dagsorden er godkendt 
2. Valg af næstformand Det er et ønske, at der er en udnævnt næstfor-

mand i skolebestyrelsen. Klaus ridser kort op 
hvad opgaven indebærer. 
Jonna er valgt. 
 
 

3. Kort orientering fra ledelse  
Vores hjertestarter er blevet flyttet efter en 
henvendelse og den er nu registreret på hjerte-
starterappen. 
 
Kvalitetsløft af udeområdet. Det erbesluttet at 
det er udeområdet mellem fløj 4 og 5. Der skal 
laves en inddragende proces med eleverne, 
som i samarbejde med arkitekten skal komme 
med forslag. Det forventes igangsat i slutningen 
23 
 
Henvendelse fra forældregruppen i 6B. Der har 
været afholdt forældremøde med deltagelse af 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 31.01.2023 kl. 17.00-19.30 
(obs. udvidet en halv time) 
 
Mødeleder: Jonna 
Referent: Stine 
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Klaus og Kristine. Der er igangsat et trivselfor-
løb og der er tilknyttet en lærerstuderende som 
vikar i de kommende måneder. 
 
Stine dækker et skema i feb.måned og vil derfor 
ikke være så meget på kontoret i den kom-
mende tid. 

4. Kort orientering fra skolebestyrelses-
formanden 

Skolerådsmøde Deltagelsesmuligheder for alle 
8.2.23. Klaus deltager. 
 
Skal vi have flere principper fx deltagelsesmu-
ligheder for alle? 
 
Der er fundet snus på skolens toiletter. Klaus 
foreslår at det tages op i elevråddet. 

5. Kort orientering fra elevrådet  
Ida Marie melder sig ud af skolebestyrelsen. 
Elevrådet er på jagt efter et nyt medlem. 
 
Elevrådet arbejder fokuseret med den nye 
skraldeordning, hvor der skal sorteres skrald på 
en ny måde i hver klasse. 
 

6. Endelig godkendelse af principperne 
om eliteidræt… og arbejdets forde-
ling… (se bilag) 
Begge principper er blevet behandlet 
i MED 

 
Principperne om eliteidræt: Godkendt 
 
Principperne arbejdets fordeling: Godkendt 

7. Gennemgang af de næste to princip-
per 
Samarbejde mellem skole og foræl-
dre og Meddelelsesbogen (se bilag) 

Princippet samarbejde mellem skole og hjem 
skal gennemskrives igen. Vi oplever,  at der er 
stor energi på dette emne. Kristine gennemskri-
ver igen og sender det til Louise, som gerne bi-
drager ind i nogle formuleringer. 
 
Princip om meddelsesbogen. Princippet gen-
nemskrives igen og drøftes på kommende 
møde. 
 
 

8. Brugertilfredshedsundersøgelse 
blandt forældre (se bilag) 
Vi skal drøfte rapporten og pege på, 
hvilke indsatser og inititiver, vi i sko-
lebestyrelsen vil iværksætte på bag-
grund af resultaterne 

Vi gennemgår brugertilfredshedsundersøgel-
sen. Skolebestyrelsen beslutter at kigge nær-
mere på overskriften:  
Skolens indsats for at begrænse mobning. 
Skole-hjem-samarbejdet 
Undervisningens tilrettelæggelse i forhold til 
barnets behov. 
 

9. Evt.  
Vi ønsker at læse vores principper for digitalise-
ring igennem sammen. 
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Vi taler om kantinemaden og kvaliteten af ma-
den. Kirstine drøfter det med lederen af kanti-
nerne. 
 
Vi rykker for svar om lån af lokalerne til sociale 
arrangementer. 
 
 

 
Emner til fremtidige møder: 
Deltagelsesmuligheder for alle 

Datoer til kommende møder: 
31/1 
15/3 
27/4 
7/6 inkl. sommerafslutning 
 
Der kan komme møder løbende ved behov, hø-
ringssvar o.lign. 

 
 
 


